

## Preliminary unaudited financial results for the three months ended 31 March 2025

Sohar International Bank SAOG (“the bank”) announces its preliminary unaudited consolidated (including Islamic Window) financial results for the three months period ended 31 March 2025.

This announcement complies with the rules and guidelines on Disclosure by Issuers of Securities and Insider Trading issued by the Financial Services Authority.

These results are subject to approval by the bank’s Board of Directors.

### Key highlights:

- The bank’s profit for the period decreased by 14% to RO 21.5 million.
- Total operating income decreased by 8%, mainly due to a decrease in the bank’s net interest income.
- Total operating expenses increased by 2%.
- The bank’s expenses/income ratio for the quarter increased to 44.7% compared to 40.2% for the same period last year.
- Net operating income before impairment provisions decreased by 15%.
- Total assets increased by 8% of which loans, advances and Islamic financings (net) increased by 15%. Customer deposits increased by 7% resulting in a loan/deposit ratio of 80%.
- The increase in total shareholders’ equity of 25% includes a RO 130 million increase in share capital resulting from the bank’s successful rights issue.

<i>RO millions, for the three months ended</i>	<i>31-Mar-2025</i>	<i>31-Mar-2024</i>	<i>% Increase (Decrease)</i>
Total operating income	55.0	59.9	(8%)
Total operating expenses	24.6	24.1	2%
<b>Net operating income before impairment provisions</b>	<b>30.4</b>	<b>35.8</b>	<b>(15%)</b>
Profit before tax	23.1	30.4	(24%)
<b>Profit for the period</b>	<b>21.5</b>	<b>25.1</b>	<b>(14%)</b>

<i>RO millions, as at period end</i>	<i>31-Mar-2025</i>	<i>31-Mar-2024</i>	<i>% Increase (Decrease)</i>
Total assets	7,324	6,798	8%
Loans, advances and Islamic financings (net)	4,502	3,920	15%
Customer deposits	5,597	5,221	7%
Total shareholders’ equity	867	693	25%

  
**Abdul Wahid Mohamed Al Murshidi**  
**Chief Executive Officer**



  
بنك صحار الدولي ش.م.ع.  
Sohar International Bank S.A.O.G.

## النتائج المالية الأولية غير المدققة

للأشهر الثلاثة المنتهية في 31 مارس 2025م

يعلن بنك صحار الدولي ش.م.ع (البنك) نتائجه المالية الأولية الموحدة غير المدققة (بما في ذلك النافذة الإسلامية) للأشهر الثلاثة المنتهية في 31 مارس 2025م.

يتوافق هذا الإعلان مع القواعد والإرشادات الخاصة بالإفصاح من قبل مصدر الأوراق المالية والتداول الداخلي الصادرة عن هيئة الخدمات المالية.

تخضع هذه النتائج المالية الأولية غير المدققة لموافقة مجلس إدارة البنك.

أبرز النتائج:

- انخفاض الربح للفترة بنسبة 14% ليصل إلى 21.5 مليون ريال عماني.
- انخفاض إجمالي إيرادات التشغيل بنسبة 8% مدفوعاً بشكل رئيسي بانخفاض صافي إيرادات الفوائد.
- ارتفاع إجمالي مصروفات التشغيل بنسبة 7.2%.
- ارتفاع نسبة المصروفات إلى الدخل للبنك خلال الفترة إلى 44.7% مقارنة بـ 40.2% لنفس الفترة من العام الماضي.
- انخفاض صافي إيرادات التشغيل قبل مخصصات انخفاض القيمة بنسبة 15%.
- ارتفاع إجمالي الأصول بنسبة 8%， التي تتضمن ارتفاع صافي القروض والسلف والتمويل الإسلامي بنسبة 15%. ارتفاع ودائع العملاء بنسبة 7% مما أدى لوصول نسبة القروض إلى الودائع إلى 80%.
- ارتفاع إجمالي حقوق المساهمين بنسبة 25% والتي تشمل زيادة رأس المال بقيمة 130 مليون ريال عماني ناتجة عن إصدار حقوق الأفضلية للبنك.

معدل النمو (%) (الانخفاض)	31 مارس 2024م	31 مارس 2025م	(مليون ريال عماني) للأشهر الثلاثة المنتهية
(-.8)	59.9	55.0	إجمالي إيرادات التشغيل
.2	24.1	24.6	إجمالي مصروفات التشغيل
(-.15)	35.8	30.4	صافي إيرادات التشغيل قبل مخصصات انخفاض القيمة
(-.24)	30.4	23.1	الربح قبل خصم الضرائب
(-.14)	25.1	21.5	الربح للفترة

معدل النمو (%) (الانخفاض)	31 مارس 2024م	31 مارس 2025م	(مليون ريال عماني) للفترة المنتهية
.8	6,798	7,324	إجمالي الأصول
.15	3,920	4,502	قروض وسلف وتمويل الإسلامي (بالصافي)
.7	5,221	5,597	ودائع العملاء
.25	693	867	إجمالي حقوق المساهمين



عبد الواحد بن محمد المرشدي  
الرئيس التنفيذي